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بیرانوند و امیری 
استقلالی اند!

محسن بنگر گفته است: 
 »شنیده ام علیرضا بیرانوند 
و وحید امیری اســتقلالی 
بوده اند. اما به هرحال چند 
 ســال برای پرســپولیس 
خــوب بــازی کرده اند و 
اکنــون در تیم هســتند 
و ایــن چیزهــا معنایــی 

ندارد.«

نورافکن در 
تور قلعه نویی 

افتاد
باشــگاه  مدیرعامــل 
ســپاهان گفــت: »امیــد 
بــه مــدت  را  نورافکــن 
یک سال و به صورت قرضی 
به خدمت گرفتیم و کارش 

را آغاز خواهد کرد.«

مینا وحید 
بهترین بازیگر 

زن مادرید
مینــا وحیــد جایــزه 
زن  بازیگــر  بهتریــن 
بین المللــی  فســتیوال 
فیلم مادرید را برای بازی 
در فیلــم  »کرمچالــه« 
ایــن  کــرد .  دریافــت 
فیلم بــه  نویســندگی و 
کارگردانی وحید داوودی 
نویــد  تهیه کنندگــی  و 
مسعود  توســط  داوودی 
شــهریور  در  ســلامی 
ســال گذشــته در تهران 

 فیلمبرداری شد. 

نقش متفاوت 
مریل استریپ در 
فیلم سودربرگ  

فیلــم جدید اســتیون 
سودربرگ که یک کمدی 
با بازی مریل اســتریپ در 
نویســنده  نقش یک زن 
اســت،  با عنــوان »بگذار 
حرف بزننــد«  روی آنتن 
شــبکه اچ بــی او مکــس 

خواهد رفت.   

 

محسن خلیلی، سرپرست پرسپولیس درباره فحاشی هایی که طرفداران برانکو چندی قبل در فضای 
مجازی به خودش کردند، گفته اســت: »این افراد تهمت ناروا علیه من زدند تا من مقابل هواداران قرار 
بگیرم و من اینها را هیچگاه نمی بخشم، چون علاوه بر بازی، با آبروی من به آرامش خانوادگی من هم لطمه 
زدند. فحاشی های بسیار زیادی علیه من و خانواده ام رخ داد، به طوری که اشک خانواده من را درآوردند 
و من همه این افراد را به خدا واگذار می کنم. اتفاق بد برای من آن جا بود که من برای مادرم یک صفحه 
اینستاگرام درست کردم تا عکس های من را ببیند اما من مجبور شدم مادرم را در اینستاگرام بلاک کنم تا 

مبادا فحش هایی که برای من می نویسند، ببیند و کامنت ها را نخواند.«

محسنخلیلی
مادرشرا
بلاککرد!

عکس نوشت

جشن شروع لیگ برتر عربستان به طور کامل شکیل و با برنامه ریزی دقیق 
و صحنه آرایی زیبا برگزار شد. جالب این که برانکو ایوانکوویچ سرمربی الاهلی 

عربستان نیز مثل همه سرمربیان حاضر در این مراسم حضور داشت.

میلاد میداوودی که چند روز قبل از فوتبال خداحافظی کرد، رسما وارد دنیای 
مربیگری شده؛ او به عنوان دستیار سیاوش اکبرپور در شهرداری بم کارش را 

شروع کرده و جالب این که حنیف  عمران زاده نیز دیگر دستیار سیاوش است.

و  تصویــر 
که  نوشــته ای 
رضــا  محمــد 
فروتن با هشتگ 
احترام به حقوق 
در  حیوانــات 
بــه  واکنــش 
سگ کشی های 
در  اخیـــــــر 
م  ا گر ینســتا ا
منتشــر  کــرد:  
»من باشــم تو 
نباشی، من خوبم 
تو بد، من بر حقم 

تو ناحق، من پاکم تو ناپاک، چه کنیم با این باورهای نادرست که دشمن اصلی  رشد و 
سعادت اند .   چه کنیم برای حال دنیا که بهتر شود؟«  

علی پهلوان ترانه سرا، موزیسین و سرپرست گروه منحل شده آریان که چند 
سالی است به استرالیا رفته، این تصاویر را در  استوری اینستاگرام منتشر کرد و 

نوشت:  »خل بازی های قبل از خواب.« 

تیتربازی

حرف های تازه محمد حسین لطیفی درباره برنامه 
هفت و حاشیه هایش  

دعوایدوگلادیاتوردریکبرنامه!

شهروند| محمد حسین لطیفی پنجمین 
مجری برنامه هفت این روزها بشــدت مورد 
انتقاد اهالی ســینما اســت، چرا که نه نگاه 
 ژورنالیستی فریدون جیرانی را در این برنامه 
دارد، نــه نــگاه جنجالی بهــروز افخمی و نه 
رویکرد ریشــه ای گبرلو به مســائل سینما. 
این  دوره از برنامه هفــت با میهمانان تکراری 
و بررسی مسائل کلی در ســینما هر هفته با 
دیدگاهی محافظه کارانه از شــبکه سه روی 
آنتن  مــی رود، بــدون آن که نگاه ریشــه ای 
به مسائل ســینما داشته باشــد. البته از نظر 
او مجری مثل بهــروز افخمــی کلا فی ذاته 
حاشیه و  جنجال را دوســت دارد! به هرحال 
ظاهرا هیچ کدام از انتقادات مطرح شده برای 
لطیفی اهمیت چندانی ندارد و این را به خوبی 
 می شود از صحبت های تازه اش با آوینی فیلم 
فهمید:  »صادقانه بگویم علاقه ای به پیگیری 
اظهارنظرها در شبکه های اجتماعی و  رسانه ها 
ندارم. چون ممکن است خدای ناکرده نسبت 
به آنهایی که به من یــا برنامه هفت بی دلیل 
توهیــن می کننــد، موضــع منفــی  بگیرم. 
نمی خواهم بدانم چه افرادی ناراحت هستند. 
آنهایی که خوشحالند و بعضی وقت ها به من 
ابــراز می کنند هم به آنها می گویم  که شــما 
لطف دارید!« او دربــاره رویه ای که در اجرای 
برنامه هفت در پیش گرفته اســت، می گوید:  
»ســعی می کنیم به دور از هیاهو  به ســمت 
تخصصی شــدن پیش برویــم. این که برنامه 
هفت بخواهد مثل برنامه 90 شود و مخاطبان 
خیلی زیادی داشته باشــد، به نظرم  درست 
نیست. این جنجال سازی به اندازه این ارزش 
ندارد که اهالی ســینما احساس کنند، برنامه 
هفت جایی اســت که حرفشان زده  می شود. 
اگر خانواده ســینما و علاقه مندان سینما این 
برنامه را ببینند، به نظرم سودش بیشتر از آن 
است که عده ای بنشــینند و بابت  دعوای دو 
گلادیاتور در برنامه هورا بکشــند !  « او معتقد 
اســت این برنامه را بدون جانبــداری پیش 
می برد:  »تلاشم این است که  مصالحه وجود 
داشــته باشــد و بتوانیم به یک آشتی کامل 
برسیم. البته خیلی سخت است. من می دانم 
خیلی از دوستان الان می گویند  که علاقه ای 
به برنامه هفــت ندارند چون آقای فراســتی 
کارشــان را کوبیده یا آقای فلانی آن حرف را 
زده است. اگر کسی بخواهد  جبهه گیری کند، 
ممکن اســت خودش مشکل داشــته باشد. 
چون من اصلا ســر میز نقد نیســتم. ممکن 
است آقای فراستی من را هم نقد  کند. من هم 
مثل بقیه ام و فرقی با دیگر اهالی سینما ندارم 

و در برنامه موضع گیری نمی کنم .  «  

ره
چه

هشتگ سگ کشــی و اعتراض مردم به قتل و عام ســگ های خیابانی با تزریق سم یکی از 
ترندهای توییتر فارسی اســت و در تمام رســانه ها هم درباره این اتفاق حرف زده می شود. 
جالب اینجاست که تعداد قابل توجهی از هموطنان در اعتراض به این اتفاق بسیار تلخ مقابل 
ساختمان شــهرداری تهران تجمع کردند. بسیاری از سلبریتی ها به این حادثه واکنشی تند 
نشان دادند؛ به طور مثال علی کریمی با انتشار عکسی در اینستاگرام خود نوشت: »گفت وگو 
از مرگ انسانیت است...« این هم بخشــی از توییت های انتقادی کاربران فعال در توییتر در 

واکنش به این حادثه...
از قلب سگ هایی حکایت کن که به جای خون، اسید در جریان است.

حتی خودِ حیوونام اینجوری همو نمیکشن که اینا کشتن!
یعنی به جرم سگ بودن کشتنشون؟

خیلی دوست دارم بدونم اونی که اسید تزریق کرد به سگ، اصلا دل داشت؟ رحم داشت؟
به خاطر سگ کشــی هم باید اعتراض کنیم؟ یعنی بهتر نیســت اونی که دســتور چنین 

حرکت غیرانسانی رو داد، از سمت خودش استعفا بده؟
فاجعه این جا بود که در خبرها خواندم شــهرداری تهران یک میلیارد و 170 میلیون تومان 

به پیمانکار متخلف داده تا جای نگهداری از حیوانات بی پناه، آنها را خفه کند یا سم بدهد.
با کشتن به فجیع ترین شکل ممکن مدیریت کردن می دونید؛ یعنی چی؟

همیشه همه جا خوندیم و شنیدیم که با حیوانات مهربان باشیم. آخه این چه وضعیه؟ بار 
اول هم نیست که سگ کشی اتفاق می افته.

ما انتظار داشتیم فکری به حال نگهداری از سگ های بی پناه داشته باشن نه این که بگیرن 
با تزریق سم بکشنشون.

  
انتشار فیلمی از مواضع متضاد مسعود فراستی منتقد محبوب رسانه ملی درباره یک فیلم 

موجی از واکنش را در فضای مجازی موجب شده است.
فراستی که در جشنواره فجر از فیلم قصرشیرین خیلی خوشش آمده و از آن تعریف کرده 
بود، جمعه گذشته به یکباره بعد از چندماه و درســت یک شب قبل از جلسه انتخاب اسکار 
از فیلم متنفر شد. او با اشــاره به این که فیلم را دوباره ندیده، علیه این فیلم موضع گرفت تا 
تماشاگرانی که برخورد سابق او را به یاد داشتند،  هاج و واج بمانند که چه اتفاقی در این 6ماه 

افتاده، یا فیلم میرکریمی در این 6ماه چرا ناگهان تمام ارزش هایش را از دست داده است.
حالا، یک روز بعد از انتشار این دو فیلم در قالب یک ویدیو )که معلوم نیست چه کسی این 
کار را کرده!(، در 24ساعت گذشته رسانه های اجتماعی فارســی تحت تأثیر این اتفاق قرار 
گرفته و کاربران هرکدام از ظن خود با این ماجرا مواجه شــدند، به خصوص که بعضی بر این 
گمان بودند تغییر مواضع فراستی بی ارتباط با رقابت این فیلم با فیلم متری شیش ونیم برای 

معرفی به اسکار نیست:   
  طفلک چقدر »رنج کشــیده« در این چندماه؟!! ! یا به عبارتی دیگر چقدر »رنجکشان« 

دیده شده؟ خدا می داند.
  ظاهرا نقدهای مســعود فراســتی متاثر از شــرایط جوی و آب و هواســت. او در فصل 
زمستان و در زمان برگزاری جشنواره فیلم فجر در برنامه هفت شبکه سه سیما به تمجید از 

قصرشیرین پرداخت و در فصل تابستان و اکران قصرشیرین به انتقاد از این فیلم پرداخت!
  فراســتی پیش از این در رقابــت اکران فیلم های »سرخپوســت« با ســرمایه گذاری 
محمدصادق رنجکشان و »شبی که ماه کامل شد« به تمجید از فیلم رنجکشان هم به حمله 

به فیلم رقیب پرداخته بود.
  مدیران شبکه سه چه توضیحی برای این شائبه ها و سقوط برنامه تخصصی هفت به این 

سطح نازل دارند؟
  او منتقدی تیزبین، با دانش، بی پروا، نترس و حقگوســت نه از اسم تقوایی می هراسد، نه 
کیارستمی! اگر او را خودشیفته می نامید، مطمئن باشید به او حسادت می ورزید، چون قطعا 

دربرابر منطق نقد او کم آورده اید!! 

# مسعود_فراستی# قصرشیرین
#  سگ_کشی
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اشیای بزرگ یا سنگین و 
همچنین ظروف شیشه ای ، چینی 
و سایر اشیای شکستنی و ظروف 
حاوی مواد خوراکی و شیمیایی  را 
در قفسه های پایین کابینت و کمد 

قرار دهید.
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شهروند| هــواداران سلبریتی ها آن وقتی 
که هنوز گوشی هایشان مجهز به دوربین نبود 
به گرفتن امضا از آنها قناعــت می کردند، اما 
 حالا وضع فرق کرده اســت. این روزها آنها در 
مواجهه با هنرمندان و افراد مشهور به سرعت 
گوشــی تلفن  همراه خود را بالا  می برند تا با 
ستاره محبوبشــان عکس یادگاری بگیرند. 
بعد با لمس نمایشگرهای گوشــی آن را در 

شبکه های اجتماعی پخش می کنند و  این تازه آغاز ماجراست. مثل همین 
اتفاقی که چند روزی است شهاب حسینی را دلخور کرده است. بله! یکی 
از هواداران با او  عکسی صمیمی گرفته و آن را منتشر کرده است؛ عکسی 
که انتشارش کلی حرف و حدیث برای شهاب حسینی به همراه داشت. او 
 حالا در پاسخ به حاشیه ها و البته اعتراض به این حرکت نه چندان حرفه ای 
نوشته است:  »بدا به حال زمانه ای که آدم از نیت  خیرش نتیجه شر میگیره. 
از روزی که شروع به پیمودن پله های ترقی و شهرت کردم با خودم عهد 
کردم در برابر مردم فروتن و  متواضع باشم و مهر مردم رو با مهر پاسخگو 
باشم.« او به برخورد ترشرویانه برخی همکاران با چنین موضوعی اشاره 
کرده و  نوشته که البته با آن موافق نیست:  »همیشه با طرفداران طوری 
مواجه میشم که انگار به همون میزانی که اونها منو می شناسن منم  اونها 
رو می شناسم. برای این که احساس راحتی بیشتری بکنند و اون لحظه در 

خاطرشون با صمیمیت ثبت بشه. معمولا هم 
ازشون  خواهش می کنم به دو دلیل از انتشار 
عکس ها در صفحات مجازی خودداری کنند. 
دلیل اول جلوگیری از بروز حواشــی و دلیل 
دوم که  به مراتب مهمتره اینه که بنده به عنوان 
هنرمند احساس نکنم مورد استفاده ابزاری در 
جهت تبلیغ شخص مورد نظر قرار گرفتم و در 
 جهت جذب فالوور های بیشتر که این روزا مثل 
یک بیماری روانی به جان کاربرهای فضای مجازی افتاده و هر چه بیشتر 
مبین  بحرانی به نام فقر هویت در افراده. بیشتر طرفداران فهیم و ارزشمند 
به جهت احترام به خودشون و بنده کوچک، خواهش بنده رو  پذیرفتن و 
عکس های یادگاری رو صرفا به یادگار نگه داشــتن .   عده ای هم مثل این 
خانوم محترمی که من حتی اسمشــون رو هم  نمیدونم، به خودشون و 
همچنین خواست بنده احترام نگذاشتن و درصدد القای صمیمی تر بر 
اومدن که از طرف بنده جز حفظ حرمت  نبوده . سخته شما به آدمی که 
می خواد عکسی به یادگار بگیره بگید به من زیاد نزدیک نشو یا فاصله تو 
حفظ کن چون ممکنه به  شخصیت طرف مقابل در حضور دیگرانی که 
اونجا هستن اما در عکس حضور ندارند لطمه بزنید. اما گویا احترام من 
هم به افراد  گاهی اوقات زیاده از حد به نظر میرسه که احتمالا من هم باید 

اینگونه ملاحظات رو کنار بگذارم .  « 

شهروند| حدود یــک ماه از ریاست 
علیرضا دبیر در فدراســیون کشــتی 
می گــذرد و او در این مدت تقریبا همه 
وقت خود را برای حل کردن مشکلات 
در دقیقه نود گذاشــته؛ چون این طور 
که پیداست فدراسیون کشتی با بدهی 
سنگینی مواجه شده و خطرهای زیادی 
ورزش اول ایــران را در بعــد قهرمانی 

تهدید می کند.
طبق آمارهای غیررسمی فدراسیون کشتی حدود 40 میلیارد 
بدهی دارد و از طرفی در دوره ای قــرار دارد که تیم های رده های 
سنی مختلف باید در مسابقات جهانی شرکت کنند. در این یک ماه 
تیم های کشتی آزاد و فرنگی در رده های سنی نوجوانان و جوانان 
با دردســرهای فراوان از نظر مالی راهی مسابقات جهانی شدند و 
همه آنها هم روی سکو رفتند، اما در فاصله کمتر از یک ماه تا شروع 
رقابت های جهانی بزرگسالان در قزاقستان که میدان اصلی برای 
کسب سهمیه المپیک 2020 هم است، اتحادیه جهانی کشتی،  

ایران را به تعلیق تهدید کرده است!
نناد لالوویچ، رئیس اتحادیه جهانی، به خاطر بدهی های ایران به 
این اتحادیه، در جریان مسابقات جوانان جهان به دبیر فدراسیون 

کشــتی پیغام داده که در صورت عدم 
پرداخت بدهی ها اجازه نمی دهد ایران 
در مسابقات جهانی بزرگسالان شرکت 

کند!
این بدهی ها البته در چند  سال اخیر 
تلنبار شــده و به دلیل عــدم پرداخت 
ورودی مسابقات، کلاس های آموزشی 
بــرای داوران و جریمه هــای دوپینگ 
بوده که سرپرســت قبلی فدراسیون به 
اتحادیه جهانی وعده داده بود در چند قسط توسط ایران پرداخت 

شود. 
علیرضا دبیر، رئیس فدراســیون کشــتی که روزهای سختی 
را ســپری می کند، به این ماجرا این طور واکنش نشان می دهد: 
»بدهی به اتحادیه جهانی از فدراســیون های قبلی به ما رسیده 
و حدود 4  میلیارد تومان اســت. البته این 4  میلیارد در برابر تمام 
بدهی های فدراسیون عددی نیست! بعد از تهدید اتحادیه جهانی 
با سلطانی فر جلسه مفصلی را داشتیم که طی آن توضیحات کامل 
را به وزیــر ورزش و داورزنی دادم. تصمیمات لازم اتخاذ شــده و 
نامه نگاری خواهیم کرد تا اجازه ندهیم اتفاق بدی برای کشــتی 

ایران بیفتد.«

گلایه آ قای ستاره از هواداری که عکسش را منتشر کرد
شهابحسینی،نیتخیرونتیجهشر

بار سنگین بدهی 40 میلیاردی روی دوش دبیر
الخطرتعلیقبیخگوشکشتیایران!
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